
Zápis z jednání komise pro městská sídliště ze dne 19.9.2011 

 

Datum a čas konání: 19.9.2011, 15.30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora, Václavské nám. 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: Ing.Suchánek, Ing.Tvrdík 

Omluven: Ing.Jirásek, J.Čermák, P.Ouřecký 

 

PROGRAM 

Zahájení, prezence 

Informace z odboru investic 

Koncepce kontejnerového stání 

Kontrola zápisu 

Různé 

 

Zahájení, prezence 

Předseda komise pan Hlavatý přivítal přítomné členy, hosty a všechny obeznámil 

s programem. 

 

Informace z odboru investic 

 Ing.Janál poskytl informace o postupu prací na zateplení ZŠ Jana Palacha. Práce 

měly být dokončeny v dubnu 2012, ale akce bude dokončena dřív – termín 

ukončení – listopad 2011. Na základě požadavku ředitele školy se ještě provádějí 

úpravy na tělocvičně, musela být provedena i změna v PD vzhledem k problémům 

s izolací (po odkrytí střechy - ověřeno auditorem). 

Odbor investic má vybrat levnější variantu řešení kruhového objezdu u Kauflandu 

( v minulosti se již řešil několikrát na naši komisi, vedením Města byl zamítnut pro 

příliš vysoké náklady na realizaci) 

Otázka zřízení parkoviště v prostoru ulice Havířská stezka (vedle bývalého 

Telecomu) – zatím se o tom neuvažuje, do budoucna by to byla příliš nákladná 

investice.M.Hlavatý informoval o usnesení RM s termínem plnění 30.9.2011 

 

Koncepce kontejnerového stání 

 Ing.Vališ se věnuje již několik let otázce kolem kontejnerového stání, vypracoval 

návrh řešení, projednával se i na jednání komise, kde byl doporučen k dalšímu 

jednání. Stejný postup zvolila i komise pro životní prostředí. Materiál předán 

zastupitelům, vedení města a je projednáván v RM. 

Zatím žádná  reakce na mnohaletou práci není. 

 

Komise pro městská sídliště žádá RM o jednání ke zvolení způsobu zajišťování 

čistoty kolem kontejnerových stání. 

 

 Ing.Suchánek podotkl, že OSM předkládá na jednání RM (21.9.) materiál 

s kontejnerovým stáním, v době psaná zápisu, není znám výsledek usnesení.RM 

pod usnesením 792/11 souhlasila s textem odpovědi Ing.Vališovi. 

 

Kontrola zápisu 

 Zvýraznění zákazu stání žlutou barvou na sídlišti – bylo provedeno 

 Situace s parkováním na sídlišti je nadále problematické, nenastalo žádné 

zlepšení 

 Byl odklizen jeden vrak ze sídliště (ještě se tam nachází jeden) 

 Problém s odpadkovými koši  - situace trvale neutěšená (koše se nevyvážejí, jsou 

přeplněné i když tam auto s TS kolem projíždí, koše se nevyprazdňují) 

 Problém s koši na psí exkrementy – ten samý nedostatek 

 

 

 



Různé: 

 Pana Berka - připomínky a náměty pana Berky, který se jednání komise nemohl 

zúčastnit. S náměty se komise ztotožňuje, doporučuje k dalšímu jednání a 

v zápise uvádíme v plném znění.: 

1) nejdříve poděkování za fungující sběrný dvůr, který osobně využívám a vše je 

v naprostém pořádku 

2) porušování parkování - námětů je mnoho, ale porušování typu parkování na 

přechodech a podobně se přece musí trestat a to mi chybí jako reakce MP 

3) současný obousměrný provoz v ulici Havířská stezka a Sportovců ukazuje , že není 

problém, řidiči si rychle zvykají a pokud by bylo trvale omezení rychlosti na 30km a 

zrcadlo u hřiště, je tato komunikace bez problému a značně odlehčí provozu sídliště 

4) zvelebení strání ke Kaňku (vinice, ovce) mne opět motivuje bojovat za zvelebení 

cesty na Kaňk- jednoduché řešení typu rozšíření a vyštěrkování cesty, instalace 

betonových laviček, vytvoření přírodního parku pro občany jako jediné místo na 

sídlišti  

5) posední připomínka se týká dohledu MP a policie na přechodech v ranních hodinách 

- pro mne zcela nepochopitelné, jelikož příslušníci přihlížejí dopravnímu chaosu - 

myslím, že všichni chodíme do zaměstnání pracovat a ne přihlížet co se děje - opět 

připomínám, že v Kolíně denně řídí přechody důchodci, používají výstražné vesty a 

terče a řídí dopravu a chodce ????? pro mne nepochopitelné 

K návrhům pana Berky  - bylo by vhodné nechat i toto řešení i po ukončení 

rekonstrukce Benešovy ulice a doporučení rychlosti 30 km/hodinu. 

Současně by bylo vhodné znova otevřít myšlenku cyklostezky ulicí Sportovců. 

 Dopis Občanského sdružení Družební 602 

Na OSM a naši komisi přišla žádost občanského sdružení o odstranění  dvou laviček, 

které se nacházejí u panelového domu Družební 602 z důvodu scházení se občanů ve 

večerních hodinách a jejich chování v těchto prostorách zvlášť v nočních hodinách je 

velmi hlučné (citováno z dopisu scházejí se tam opilci a mladiství, v okolí laviček je 

nepořádek, plno lahví a krabic od alkoholu). Žádost byla podepsána panem Uhlířem a 

panem předsedou Zdeňkem Dvořákem. 

Poté přišlo další oznámení, že došlo k nedorozumění, že jde pouze o osobní iniciativu 

pana Uhlíře mimo sdružení. M.Hlavatý projednal se zástupci sdružení a do schůze 

celého sdružení ( které k záležitosti vydá společné stanovisko ), nebude komise pro 

sídliště navrhovat způsob řešení. 

 Parkování v zónách – zahájeno avizované čištění ulic dle rozvržených zón, řidiči 

neukáznění, žádná reakce na uklizení vozidla po dobu nutnou pro čištění ulic. 

Členové komise navrhují tvrdší opatření vůči občanům, kteří neuposlechnou 

avizované příkazy k uvolnění prostranství 

 Bikrosová dráha – je plně využívána, ale by vhodné z vnějších stran prostor 

zesekat , je to tady hodně zarostlé trávou – komise doporučuje vysekání 

prostoru 

 Ing.Suchánek – většina závad zjištěných při prohlídce sídliště na jaře byla 

odstraněna, na zbytku se průběžně pracuje 

 Obnova značení žlutou barvou (možnost parkování) na sídlišti – proběhlo na 

sídlišti 

 Pani Krupičková - Oplocení dětského hřiště (nového)ve vnitrobloku – pani 

Krupičková opětovně vznesla požadavek maminek na oplocení 

 Pani Krupičková - dotaz na tech.oddělení – zda bude někdy osazena betonovými 

truhlíky plocha v horní části DH ve vnitrobloku 

 Pani Krupičková nadměrný hluk V Hernabaru (OC Pasáž) v nočních hodinách 

komise doporučuje zvýšený dohled ze strany MP. 

 Pani Krupičková – dotaz pro TS, proč se na sídlišti zalévají stromy po vytrvalých 

deštích??? 

 Pan Nováček – doporučuje vyčistit uličku mezi školou J.Palacha a hřištěm. 

 Dotaz – co to je za šedý kontejner se zámkem v Opletalově ulici?? – odpověděl 

pan Hlavatý – je to kontejner na smetky, to co se po ulicích smete, tak se to tam 

vysype. 



 Ing.Exner – při novém způsobu úklidu  s použitím zónových značek, zůstalo po 

upozornění na místě stát bez reakce 64 vozidel, dle jeho názoru je nutné zavést 

již postihy. 

 Ing.Majznerová – nápad, zda by se nemohlo realizovat ve městě rozmístnění 

kontejnerů taky na plechovky. Komise žádá OSM o vyjádření. 

 Informuje také, že je poškozený schod  v chodníku ( nájezd pro kočárky) u 

čp.97 ul.17.listopadu, komise žádá OSM o zajištění opravy 

 M.Hlavatý – upozornil na skutečnost, že z RM nechodí žádné reakce na podněty 

v zápisech z komise. Není pak zřejmé, jestli je problematika sídlišť chápána Radou 

města za nutnou zřetele. Komise pro městská sídliště prosí Radu města o 

vyjádření k námětům obsaženým v minulých zápisech tak, aby případně 

na jednotlivých oblastech mohla dále pracovat. 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 24.10.2011 v 15.30 hodin  

v zasedací místnosti MÚ, Václavské náměstí 182 

 
Zapsala: Alena Děkanovská 
Zápis ověřil a doplnil: Martin Hlavatý 

 

 


